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6. számú 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 
 

Készült: Rétság Város Önkormányzat hivatalos helyiségében 2025. április 02. napon 15.00 órai 
kezdettel megtartott Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testületének soron kívüli ülésén. 
 
Jelen vannak:    
 

Mezőfi Zoltán  
Varga Dávid Géza 
Bakó Mónika 
Jávorka János 
Lukács-Pincze Eszter 
Tunyoginé dr. Gálik Ágnes 
Kosik Roland 
Busainé Terman Viktória 

polgármester 
képviselő 
képviselő 
képviselő 
képviselő 
jegyző 
pénzügyi csoportvezető 
jegyzőkönyvvezető 

 
 
Mezőfi Zoltán polgármester: Tisztelettel köszöntöm a megjelent képviselőket. Megállapítom, 
hogy a Képviselő-testület 5 megjelent taggal határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek 
felkérem Lukács-Pincze Eszter és Jávorka János képviselőket. Kérem, szavazzon, aki egyetért 
ezzel. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 5 egyöntetű igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket.  
Kérem, szavazzon, aki a napirend elfogadásával egyetért. Megállapítom, hogy a Képviselő-
testület 5 egyöntetű igen szavazattal egyetért a napirenddel, és a következő sorrendben 
tárgyalja azt: 
 

1. Fejlesztési igény benyújtása a Versenyképes Járások Program felhívására 
Előterjesztő: Mezőfi Zoltán polgármester 
 

2. A Colas Alterra Zrt. fakivágási kérelme 
Előterjesztő: Mezőfi Zoltán polgármester 
 
 
1.) Fejlesztési igény benyújtása a Versenyképes Járások Program felhívására 
      Előterjesztő: Mezőfi Zoltán polgármester 

 
Mezőfi Zoltán polgármester: A mai rendkívüli ülést nem előzte meg bizottsági ülés, de az ügyek 
fontosságával mindenki tisztában van.  
 
Tunyoginé dr. Gálik Ágnes jegyző: A lényeg az, hogy a legutóbbi rendes testületi ülésen hozott 
a képviselő-testület határozatot arról, hogy a Versenyképes Járások program keretében milyen 
fejlesztési igényt kíván Rétság város benyújtani. Ehhez képest másodikán, azaz tegnap, volt egy 
járási értekezlet valamennyi polgármester jelenlétével, ahol nagyságrendileg sikerült 
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összerakni az igénylistát.  Sajnálatos módon a polgármesterek nem tudnak 
elszakadni.  Nyilván, az ő részükről érthető, hogy mindenki haza is akar vinni valamit, és ki 
milyen erős érdekérvényesítő képességgel rendelkezik, annál többet akar hazavinni. Bár 
kifejezetten hangsúlyozták, hogy ezt a 250 millió forintot nem településenként kell 
szétosztani, nem lakosságszám arányban kell szétosztani, de azért mindenki úgy van ezzel, 
hogy szeretné otthon megmutatni, hogy nemcsak Rétság fejlődött a 250 millió forintból. 500 
milliót kell összerakni javaslatként a program kapcsán. Hát most sikerült 513 millió forintot 
összerakni belőle. Amit biztosan támogatnak, az az ultrahang beszerzése. Ott nem volt vita, 
arra 50 millió forintot javasolnának igénybenyújtásra. Sokkal nagyobb vitát kavart a 
Polgármesteri Hivatal mögötti parkoló felújítása. Az volt az álláspontjuk, hogy Rétságnak van 
pénze, csináltassa meg, és hogy állami feladat. Ennek az egészen hosszú vitának az 
eredményeképpen azt szavazta meg a jelenlévők többsége, hogy le akarták szakaszolni a mi 
polgármesteri parkolónk felújítását is. Mondtam, hogy műszakilag nem biztos, hogy 
megoldható, hogy két szakaszban csináljuk ezt meg. Most az a döntés született, hogy 50 millió 
forint erejéig támogatják a rétsági igényt, és nem kötik ahhoz, hogy parkolóra, vagy a 
mentőállomás tetejének a felújítására, vagy a Rákóczi út 32. tetejének a felújítására, mert 
mindegyik térségi feladatokat lát el. Ránk bíznák, hogy a három közül melyik projektet 
szeretnénk igényként benyújtani, de 50 millióig támogatják. Így lecsökkentették a diósjenői 
kátyúzós projektet is 50 millió forintra. Véleményem szerint ebbe a projektbe be kellene 
társulni konzorciumi partnernek. A térségi infrastruktúra fejlesztés keretében a Trafibox 
telepítése befutónak néz ki. Néhány település lelkessé is vált ettől, hát gyorsan 
hozzácsatlakoztak más fejlesztési ötletekkel, mint például közvilágítás, okoszebra stb. Abban is 
viszonylag egységes volt az állásfogadás, hogy az önkormányzatok informatikai fejlesztése című 
projekthez is csatlakozik gyakorlatilag mindenki. Ez azt jelenteni, hogy a nem 
székhelytelepülések, ahol közös önkormányzatok működnek, azok kapnának 450.000-ot, és a 
tíz nagy település 1.750.000-et. 
 
Varga Dávid Géza PVB elnök: Egyetértek azzal, hogy szálljunk bele konzorciumi tagként a 
diósjenei történetbe. Viszont azt gondolom, hogy a parkolót ennyi pénzből nem tudjuk 
megcsináltatni. Érdemes lenne áttenni valamelyik épület tetejére.  
 
Mezőfi Zoltán polgármester: Akkor én is kiegészítem ezt. 
Azért azt is kell látni, hogyha ezt itt külön összeadjuk, azért Rétság esetében 110 millió forint a 
250-ből. Holnap reggel parkoló szemlét tartunk a Green Goes-osokkal, megnézzük a 
vízelvezetési lehetőségeket. Egyébként azt mondták, hogy mindenképpen jót lehet alkotni már 
50 millió forintból is. Én attól védeném meg magunkat, hogy ezt a parkolót már most így 
lenyelték ezzel. Én nem változtatnám meg, mert ez már átesett annyi vitám, hogy már 
mindenki ismeri is. Ha az egészre vetítjük vissza, akkor pedig a nulla forintnál sokkal jobb.  
Jó lenne, ha holnap reggel el tudnátok jönni a bejárásra. Egy biztos, azt mondták nekem, hogy 
nem kell túl dimenzionálni a vízelvezetést, mert a lényeg az, hogy beszéljük ezt meg.  Szerintem 
ez nem egy sikertelen történet. 
 
Jávorka János képviselő: Nagyon röviden az a véleményem, hogy én megmaradnék ebben a 
négyes felállásban.  
 
Tunyoginé dr. Gálik Ágnes jegyző: Látszik, hogy úgy akarnak továbbmenni, hogy annak 
ellenére, hogy mi ennek az egész versenyképes járások programnak a célja, hogy térségeket 
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támogassanak, meg térségi célokat. Ők nagyon szeretnének arra figyelni, hogy mindenkinek 
jusson belőle.  
 
Bakó Mónika képviselő: Nekem nagyon furcsa érzéseim vannak a diósjenői projekttel 
kapcsolatban. Lesznek Magyar Falu pályázatok, miért nem ott viszi be? Az a gyanúm, hogy azt 
fogják mondani, hogy Rétságnak van pénze, csináltassa meg, és nem fogják megtámogatni.  
 
Mezőfi Zoltán polgármester: Azért azt is lássátok már, hogy ha összegszerűséget, ha nézzük, 
hogy itt 110 millió forintunk talpon maradt. 
 
Bakó Mónika képviselő: A hármas pontba hány település csatlakozott be? 
 
Tunyoginé dr. Gálik Ágnes jegyző: 14.  
 
Mezőfi Zoltán polgármester: Ez javarészt közvilágítás.  
 
Bakó Mónika képviselő: Adjuk be így, de szerintem a parkolóra nem fogjuk megkapni. A 
diósjenői történet számomra is érdekes.  
 
Jávorka János képviselő: Ha az az ára, hogy nekünk összejöjjön az összeg, akkor támogatom, 
hogy mi is lépjünk bele a diósjenői ügybe.  
 
Mezőfi Zoltán polgármester: Kérem, szavazzon, aki a határozati javaslat elfogadásával 
egyetért. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 5 egyöntetű igen szavazattal elfogadta a 
határozatot.  
 

RÉTSÁG VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

69/2025. (IV. 02.) HATÁROZATA 

 

 

Tárgy: Fejlesztési igény benyújtása a Versenyképes Járások Program felhívására 

 

1. Rétság Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 59/2025 (III. 27.) határozatát akként 

módosítja, hogy fejlesztési igényt kíván benyújtani a Versenyképes Járások Program 

felhívására, a határozat mellékletében szereplő fejlesztési célok konzorciumi 

együttműködésben történő megvalósítása érdekében.  

2. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére, a 

konzorciumi szándéknyilatkozat aláírására és a fejlesztési igény benyújtására.  

 

Határidő: 2025. április 09. 

Felelős:  Mezőfi Zoltán polgármester 
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2.) A Colas Alterra Zrt. fakivágási kérelme 
      Előterjesztő: Mezőfi Zoltán polgármester 

 
Tunyoginé dr. Gálik Ágnes jegyző: Azért kellet ezt most behozni, mert minden közterületen 
lévő fa kivágásához kijelölést kell kérni, és nem szívesen akadályoztatnám a kivitelezést. Nem 
ellenőriztem, hogy a csatorna nyomvonala tényleg ott megy, ahol a fák vannak.  
 
Varga Dávid Géza PVB elnök: Ha 60-80 centire vannak, akkor a gépek már nem férnek el.  
 
Bakó Mónika képviselő: Akkor mindenképpen ki kell vágni.  
 
Varga Dávid Géza PVB elnök: Nem túl széles ott a zöldfelület.  
Milyen fák azok? 
 
Jávorka János képviselő: Zömmel akác.  
 
Varga Dávid Géza PVB elnök: Mivel fogják pótolni? 
 
Tunyoginé dr. Gálik Ágnes jegyző: A jogszabály felsorolja, hogy milyen fák lehetnek.  
 
Jávorka János képviselő: Nem kellene a gerincvezetékre fákat ültetni. Ültessük máshova.  
 
Mezőfi Zoltán polgármester: Kérem, szavazzon, aki a határozati javaslat elfogadásával 
egyetért. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 5 egyöntetű igen szavazattal elfogadta a 
határozatot.  
 

RÉTSÁG VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

70/2025. (IV. 02.) HATÁROZATA 

 

 

Tárgy: A Colas Alterra Zrt. fakivágási kérelme 

 

1. Rétság Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Colas Alterra Zrt. (1113 Budapest, 

Bocskai út 73.) kérelmére a Rétság, Templom utca 1. - Templom utca 13. számú ingatlanok 

előtti közterületen lévő összesen 12 db díszfa kivágásához az alábbi feltételekkel járul 

hozzá: 

− A fakivágás költségei a kérelmezőt terhelik. 

− A kérelmező köteles a fa kivágási munkálataival járó hulladékot az érintett 

közterületről összegyűjteni, elszállítani. 

− A kivágott fák pótlásáról a kérelmező gondoskodni tartozik. 

 

Határidő:  értelemszerűen 

Felelős:  Tunyoginé dr. Gálik Ágnes jegyző 
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Mezőfi Zoltán polgármester: Nincs több napirend, az ülést 15. 56 órakor bezárom.  
 
 
 

Kmf. 
 
 
 
 
 
 
 

             Mezőfi Zoltán                                                   Tunyoginé dr. Gálik Ágnes 
                              polgármester                                                                    jegyző 

 
 
 
 
 
 
 
 

                          Lukács-Pincze Eszter                                                     Jávorka János 
                         jegyzőkönyv hitelesítő                                             jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 


